



*Investing in Our Future* 投資未來

# Student Exchange Scholarships

## 學生交流獎學金

**If** you are passionate about nurturing all-round talent for the sake of the long-term benefit of the community, you may wish to consider establishing a student exchange scholarship that will bear the donor's name. The setting up of such a scholarship enables students to build broader global perspectives, enjoy richer learning experiences and gain stronger foreign language skills. It also helps them develop deeper cross-cultural understanding and greater appreciation of the world's diversity. The invaluable experiences that the students gain will be an asset that will stand them in good stead through their entire lives.

**如**您熱心於培育全方位人才，貢獻社會，可考慮捐資成立以捐款人命名的學生交流獎學金。有關獎學金將有助於擴闊學生的國際視野、豐富其學習經驗，提升其外語能力及對多元文化的認識和尊重。這些生活體驗彌足珍貴，將會是學生的永久資產，令他們畢生受用。

### How It Works and What We Offer

- The donation amount should be at least HK\$60,000 for the award of an annual scholarship of HK\$20,000 to cover a period of 3 consecutive years. Our deep appreciation will be given for any donations over the minimum amount made for the benefit of students.
- Alternatively, you may endow your fund with a minimum contribution of HK\$500,000. An annual disposable income of around HK\$20,000 generated from the endowment fund will be used to provide one annual scholarship.
- The scholarship will be named in accordance with the mutual agreement between the donor and the University.
- We will submit nominations of suitable student candidates for your endorsement.
- In recognition of your generosity, you will be acknowledged on the University's website and publications as appropriate. You will also be honoured by becoming a member of the Hong Kong Baptist University Foundation and have your name inscribed on the Donors' Plaque of the Foundation, whenever applicable. The Foundation membership will be upgraded depending on the cumulative donation amount.

### 成立方法及鳴謝方式

- 最低捐款額只需港幣六萬元，可每年頒發一個港幣二萬元的獎學金，為期三年。歡迎捐資更高款額，讓更多學生受惠。
- 捐款人亦可選擇捐資港幣五十萬元或以上成立永久基金，每年衍生約港幣二萬元之可動用收入，每年頒發一個獎學金。
- 大學將會根據與捐款人之協議，命名該獎學金。
- 大學每年向捐款人呈交獎學金學生提名名單以供審閱。
- 為鳴謝捐款人對大學的鼎力支持，其芳名將見於大學之網頁及刊物（如適用）內。捐款人亦會獲邀擔任「香港浸會大學基金」會員，其芳名恭勳於「香港浸會大學基金捐贈人芳名榜」（如適用），以垂永紀。會員類別會因應累積的捐資金額而遞升。



# Student Exchange Scholarships Sponsorship Form

## 學生交流獎學金 贊助表格

To 致：University Advancement Office, Hong Kong Baptist University  
香港浸會大學發展事務處

Tel. 電話：(852) 3411-7878  
(852) 3411-7782

Fax 傳真：(852) 3411-5689  
Email 電郵：uao@hkbu.edu.hk

I / Our company would like to support the establishment of a Student Exchange Scholarship.

本人 / 本公司樂意支持香港浸會大學成立學生交流獎學金。

### (1) Scholarship Details 獎學金詳情

Proposed Name 建議名稱\*： \_\_\_\_\_ (English)  
\_\_\_\_\_ (中文)

#### Donation Amount 捐資金額：

Endowment 永久基金	Non-Endowment 非永久基金
<input type="checkbox"/> HK\$500,000 for one annual scholarship of HK\$20,000 each 港幣五十萬元以資助每年頒發一個二萬元的獎學金	<input type="checkbox"/> HK\$60,000 for one annual scholarship for 3 years 港幣六萬元以資助每年頒發一個獎學金，為期三年
<input type="checkbox"/> HK\$1,000,000 for 2 annual scholarships of HK\$20,000 each 港幣一百萬元以資助每年頒發兩個二萬元的獎學金	<input type="checkbox"/> HK\$120,000 for 2 annual scholarships for 3 years 港幣十二萬元以資助每年頒發兩個獎學金，為期三年
<input type="checkbox"/> Others (Please specify) 其他 (請註明)： HK\$ _____	<input type="checkbox"/> Others (Please specify) 其他 (請註明)： HK\$ _____

#### Payment Method 捐資方法：

Please issue a crossed cheque payable to "Hong Kong Baptist University Foundation" and mail it together with the completed form to "University Advancement Office, Hong Kong Baptist University, Kowloon Tong" for an official receipt.

請將劃線支票 (抬頭敬請寫上「香港浸會大學基金」) 連同捐款表格寄回「九龍塘香港浸會大學發展事務處」，以便發出正式收據。

### (2) Contact Information 聯絡資料

Name 姓名： \_\_\_\_\_ (English) \_\_\_\_\_ (中文)

Position 職稱： \_\_\_\_\_ (English) \_\_\_\_\_ (中文)

Company 公司： \_\_\_\_\_ (English)

\_\_\_\_\_ (中文)

Address 地址： \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

Tel. 電話： \_\_\_\_\_ Fax 傳真： \_\_\_\_\_

Email 電郵： \_\_\_\_\_ Date 日期： \_\_\_\_\_

\* Subject to the agreement between the donor and the University

有待捐款人 / 機構與大學磋商確認

The above information will only be used by the University for donation related purposes. 上述一切資料只供香港浸會大學使用於有關捐款事宜上。



Scan QR code to make donation  
掃描二維碼於網上捐款